

3客戶尊享
Exclusive to 3HK customer

KKbox

音樂起動盡情聽
Let's freely enjoy music



任揀多款計劃
Various service plan



低至半價[^]
Up to 50% off[^]



任用KKBOX數據*
Infinity Data for KKBOX*



「一起聽 聽我講」歌手化身DJ
點歌兼與你「對話」
Listen to music with favourite artists
while chatting with them online



盡聽4千萬首中外日韓歌曲
40 million tracks

[^]半價以優惠月費\$24.5 (KKBOX大專生優惠計劃) 除以KKBOX正價月費\$49而得出。
50% off is calculated based on preferential monthly service fee \$24.5 (Tertiary Student Plan), divided by KKBOX standard monthly service fee \$49.



了解更多
More details



Download
立即下載 My3 app

KKBOX月費優惠 Monthly Plan

KKBOX 服務計劃 Service Plan	月費 Monthly Fee	合約期 Contract Period
獨立申請 Standalone	\$49	無 Nil ¹ (首次登記可享2個月免費試用) (First-time subscriber can enjoy a 2-month free trial) ¹
增值服務合約 ³ Value Added Service Contract ³	\$44 \$49	6 / 12個月 months
家庭共享計劃 ⁴ (3個獨立帳戶) Family Plan ⁴ (For 3 individual accounts)	\$79	無 Nil
大專優惠計劃 ⁵ Tertiary Student Plan ⁵	\$24.5 \$49	12 / 24個月 months

-50%

*客戶經和記電話訂購KKBOX/KKBOX家庭共享計劃(只限主帳戶)服務之流動電話號碼於本地使用該服務，相關流動數據用量及收費獲豁免。The local mobile data usage and charge incurred for using KKBOX/KKBOX Family Plan (for master account holder only) under the mobile number which subscribed for such service from HTCL will be waived.

條款及細則：1. (適用於非指定客戶) 現登記免費試用KKBOX增值服務之用戶，可享首兩個月免費試用。首次登記KKBOX之3香港客戶方可享以上優惠。免費試用優惠期屆滿後，\$49月費將按月於有關登記客戶戶口內自動收取，若取消服務須於免費試用屆滿前最少七天致電3客戶熱線辦理。2. (適用於非指定客戶) 客戶可單一選購KKBOX/KKBOX家庭共享計劃服務(即分別為每月\$49/\$79)。若取消服務須於服務之相關月結單截數日最少七天前致電3客戶熱線辦理。3. (適用於3香港之指定服務計劃及/或客戶) 客戶可選購KKBOX作為其增值服務合約，並簽訂指定合約期以享優惠月費(即每月\$44)。於指定合約期完結後，KKBOX服務將繼續向客戶提供，並以正價月費\$49按月於有關登記客戶戶口內自動收取，除非客戶於合約期屆滿前最少七天致電3客戶熱線通知和記電話終止服務。4. (適用於非指定客戶) 客戶可選購KKBOX家庭共享計劃作為其增值服務，以享月費\$79。成功登記家庭共享計劃後，\$79月費將按月於有關主登記客戶戶口內自動收取。主帳戶及子帳戶必須為KKBOX非付費會員，若上述任何一方仍為付費會員，需待會員身份轉為非付費會員後方可登記，或主帳戶須要先取消於3香港登記的KKBOX服務計劃(如適用)。若取消服務須於KKBOX家庭共享計劃服務之相關月結單截數日最少七天前致電3客戶熱線辦理。5. (適用於3香港之指定服務計劃及/或客戶) 客戶可選購KKBOX大專優惠計劃服務作為其增值服務合約，並簽訂指定合約期以享優惠月費(即每月\$24.5)。客戶必須為大專學生及須申請指定4.5G大專生SIM計劃方可享此優惠。於指定合約期完結後，KKBOX大專優惠計劃服務將繼續向客戶提供，並將以正價月費\$49按月於有關登記客戶戶口內自動收取，除非客戶於合約期屆滿前最少七天致電3客戶熱線通知和記電話終止服務。6. KKBOX/KKBOX家庭共享計劃 服務乃定期月費頻道，即使客戶對此服務之實際使用不足一個月，客戶仍需全數繳付適用之月費，有關之月費在任何情況下將不會按比例退還。7. KKBOX/KKBOX家庭共享計劃服務只適用於和記電話之3G或4G LTE流動通訊客戶，不適用於儲值咭用戶。8. 有關詳細之服務條款及細則，請瀏覽http://bit.ly/KKBOX_3HK。

Terms and Conditions: 1. (Applicable to non-designated customers) Subscriber who subscribes for free trial for the KKBOX value-added service may enjoy a free trial period for the first 2 months. The free offer is only applicable to 3HK customer's first-time subscribers of KKBOX. Upon expiry of the free trial period, a monthly fee of \$49 will be charged automatically to the relevant registered customer account on a monthly basis. 2. To cancel subscription, please call 3Customer Services Hotline at least seven days prior to the end day of the free trial period. 2. (Applicable to non-designated customers) Customers may subscribe for standalone KKBOX/KKBOX Family Plan service (at \$49/\$79 per month respectively). To cancel subscription, please call 3Customer Services Hotline at least seven days prior to the then current statement cutoff date of service. 3. (Applicable to HTCL's designated service plans and/or customers) Customers may subscribe for KKBOX as an engagement for its value-added service contract and to sign up for a designated contractual term to enjoy the preferential monthly service fee (at \$44 per month). KKBOX service will continue to be provided at standard monthly service fee of \$49 upon expiry of the designated contract period unless the customer terminates the service by calling 3Customer Services Hotline at least seven days prior to the expiry of the contract period. 4. (Applicable to non-designated customers) Subscriber who subscribes for KKBOX Family Plan may enjoy the monthly service fee at \$79 per month. Monthly fee of \$79 will be charged automatically to the relevant registered principal customer account on a monthly basis upon service registration. The principal and supplementary account holders must be non-paying users of KKBOX. If any of the aforesaid parties is a paying user, registration could only be made after such party has been changed to a non-paying user, or the principal account holder has terminated the KKBOX service plan with 3HK (if applicable). To cancel subscription, please call 3Customer Services Hotline at least seven days before the then current statement cutoff date of KKBOX Family Plan service. 5. (Applicable to HTCL's designated service plans and/or customers) Customers may subscribe for KKBOX Tertiary Student Plan service as an engagement for its value-added service contract and to sign up for a designated contractual term to enjoy the preferential monthly service fee (at \$24.5 per month). This offer is only applicable to Tertiary Students who subscribe designated 4.5G Tertiary Student SIM Plan. KKBOX Tertiary Student Plan service will continue to be provided at standard monthly service fee of \$49 upon expiry of the designated contract period unless the customer terminates the service by calling 3Customer Services Hotline at least seven days prior to the expiry of the contract period. 6. KKBOX/KKBOX Family Plan are channels chargeable for fixed monthly service fees. Even if the customer is to actually use this Service for less than a month, the applicable monthly service fee shall still be payable by the customer in full but not refundable at all on any pro-rata basis. 7. KKBOX/KKBOX Family Plan service shall only be applicable to the 3G or 4G LTE mobile customers of HTCL but not any prepaid SIM card customers. 8. For details of the above, please refer to the <http://bit.ly/KKBOX-3HK>.